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Kennisnemen van 
de antwoorden van het college op de twee vragen die de Arbeiderspartij heeft gesteld tijdens de 
beeldvormende raadsvergadering over het maatschappelijk vastgoed in het centrum van Goirle.  
 
Inleiding 
De Arbeiderspartij heeft een vraag gesteld over de juistheid van de informatie in de notitie Scenario’s 
SCAG. Verder verzoekt de Arbeiderspartij om inzicht in de relevante voorgaande onderzoeken naar 
huisvestingsmogelijkheden in het Cultureel Centrum Jan van Besouw.  
 
Vraag 1 
Is de informatie over het inleveren van twee werkplekken door de Bibliotheek Midden Brabant juist? 
 
Antwoord: 
In de notie Scenario’s SCAG staat dat de Bibliotheek Midden-Brabant (BMB) twee werkplekken kan 
inleveren. De BMB is het daar niet mee eens.  De informatie die in de notitie staat, komt voor 
verantwoordelijkheid van de werkgroep. Het is dan ook een inschatting van de werkgroep die niet 
vooraf besproken is met de BMB. Juist omdat er sprake is van een inschatting, is het nodig om nu een 
gedegen programma van eisen te maken waar iedere huurder van het CC Jan van Besouw in kan 
aangeven wat zijn organisatie nodig heeft. Dat is wat wij door een externe deskundige willen laten 
opstellen en daar zal iedere huurder bij betrokken worden.  
 
Vraag 2 
Kan inzicht worden gegeven in relevante voorgaande onderzoeken naar huisvestingsmogelijkheden? 
 
Antwoord: 
In de notitie Scenario’s SCAG staat een groot aantal onderzoeken opgesomd. Veel daarvan zijn al 
geruime tijd oud of gaan over andere onderzoeken dan de mogelijkheid om het gebouw anders in te 
richten. Wij sturen u daarom de twee meest recente onderzoeken uit 2015 en 2016 toe. We merken 
op dat de informatie die daarin staat, inmiddels niet meer bruikbaar is omdat indertijd (deels) andere 
organisaties erbij betrokken waren. Ook is door bijvoorbeeld Corona sindsdien de werkwijze van veel 
organisaties veranderd. Indertijd is ook niet onderzocht of het mogelijk is om de U-vleugel te 
gebruiken voor woningen of een hotel en om dus alle organisaties te laten huisvesten in het 
overblijvende deel van het gebouw. We kunnen daarom de informatie die in deze rapporten staat 
niet één op één gebruiken.  
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